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ASSEMBLEA POPULAR

El passat 16 d'abril Vila de Capellades-CUP va organitzar una assemblea popular, que va comptar
amb la presència d'una trentena de Capelladins que van poder debatre i intercanviar opinions
sobre les problemàtiques que més els preocupa, així com d'altres proposades per la nostra
agrupació. Els principals punts de l’ordre del dia, van ser extrets de la votació que es va fer en
el plafó de l’estand que Vila de Capellades-Cup tenia en el Mercat Figueter d’enguany.

En primer lloc es va fer l'explicació de la campanya que s'està duent a terme des de Vila de
Capellades-CUP  per reduir la contaminació en el consum de bosses de plàstic. Repartint bosses
de roba gratuïtament, fent una trobada amb els comerciants de la vila perquè s'adhereixin a la
campanya i conscienciïn als vilatans i vilatanes sobre la importància de la reducció d'aquest tipus
de bosses.

Un altre dels temes tractats va ser l’ús de la Caserna. En aquest punt es va recordar que Vila
de Capellades-CUP va presentar una moció per que es demanés el retorn de la Caserna a
l'Ajuntament, ja que els terrenys es van cedir des del consistori l’any 1982 de manera gratuïta.
Les diferents intervencions van coincidir en que a Capellades manquen espais tant pel jovent
com per les entitats de la vila i que aquell espai actualment sense activitat podria cobrir
perfectament aquestes mancances. Un membre de Vila de Capellades-CUP va informar que es
va arribar a l'acord de retirar la moció a canvi que l'equip de govern tingués més temps per
treballar-hi i fer la petició de retorn al Ministeri de l'Interior. En aquest debat també es va
informar que l'Ajuntament només ha demanat una part de la Caserna i que l’ha adjudicat a la
Policia Local, cosa que no respon a l'acord amb Vila de Capellades-CUP, com tampoc a l'expectativa
de que l'espai sigui per a ús social dels capelladins i capelladines. Des de Vila de Capellades-CUP
es va concloure en que es seguiria treballant en aquest sentit.

Un altre dels temes debatuts en aquesta assemblea popular i que més indignació van mostrar
els capelladins va ser el transport públic. Un membre de l'Assemblea de Joves de Capellades(AJC)
va fer una breu explicació de la campanya que estan duent a terme i de les properes accions
previstes. Desprès de varies intervencions per part dels assistents Vila de Capellades-CUP es
va comprometre a treballar conjuntament amb l'AJC per trobar solucions a aquest dèficit tan
evident en matèria de transport.

El darrer punt que es va debatre va ser sobre la Font de La Reina. Des de Vila de Capellades-
CUP es va fer un balanç de la campanya duta a terme fa una mesos on s’oposava al projecte
d’urbanització i denunciava l'estat del camí, la manca de clavegueram i l'enllumenat del tram
habitat. Desprès de varies intervencions es va anunciar la presentació d'una instància a
l'Ajuntament perquè aquest elabori un projecte de millora de La Font de la Reina a la convocatòria
de la subvenció de la Llei de Barris destinada a la rehabilitació dels barris degradats.

Des de Vila de Capellades-CUP volem donar les gràcies a totes les persones que van participar
d'aquesta assemblea i a les que tot i no participar han mostrat el seu suport a iniciatives com
aquesta. Esperem poder seguir trobant marcs de debat i informació com aquests en els propers
mesos, ja que és la voluntat de Vila de Capellades-CUP el seguir realitzant aquests tipus d'actes.
Per què no només ens enriquim nosaltres, sinó que fem de Capellades una vila més informada,
democràtica i participativa.



espai per a usos socials, entitats del poble
(degut a la gran manca d’espais que aquests
disposen) i sobretot com a espai per al jovent.
I no cap a on ja s’ha destinat des de l’equip de
govern de Convergència i Unió, que no és altre
que un nou espai per a la policia local, dedicant
així un gran volum de diners a la remodelació
d’aquest espai. No som nosaltres només els
que ja fa molts anys que reivindiquem que
aquest espai, donat a canvi de res l’any 1982,
i sense ús des fa ja uns quants anys . Aquesta
vila necessita nous espai per a poder gestionar
molt millor nous aspectes socials i associatius
per part de les entitats i del jovent.

La recuperació de la llera del riu ha reunit 81
vots, quedant així en el número quart dins
d’aquesta classificació particular, remarcant
l’estat deplorable en que es troba des de ja fa
molts anys i la voluntat del poble en que això
s’arregli algun dia.

L’interès de la gent en la incidència en els
pressuposts o la manera en com aquests es
gestionen ha reunit 27 vots, quasi els mateixos
que la remodelació de la Font de la Reina, amb
20 vots.

D’aquesta manera, Vila de Capellades intentem
incidir en allò que ens afecta, i que entre tots
i totes podem millorar. Així esperem que no
només durant el pròxim Mercat Figueter
torneu a participar de les nostres iniciatives
sinó que mirem entre tots i totes de fer-ne de
noves.Us convidem a participar a qualsevol
dels actes que realitzem per a la participació,
i sobretot a les assemblees populars, on tractem
i tractarem aquells problemes, propostes o
solucions que interessin als veïns de Capellades
per poder incidir a l’ajuntament de manera
efectiva i valorada.

Mercat Figueter 2009

Aquest passat Mercat Figueter des de Vila de
Capellades hem volgut incidir en un altre dels
temes que parlàvem en el nostre programa.
Aquest cop, i seguint amb un campanya marcada
de cara als pròxims mesos, hem volgut fer un
acte de conscienciació i repartir més de 400
bosses de cotó per la minimització de l’ús de
bosses de plàstic en la compra del dia a dia
dels veïns i veïnes de la vila. Aquesta iniciativa
ha tingut molt bona rebuda, i sobretot ha
incidit en allò que nosaltres ens havíem
proposat, mirar que entre tots i totes
entenguem la importància d’aquests petits
detalls i en fem un exemple arreu on anem.

La parada de Vila de Capellades – CUP ha
tingut aquest any altres iniciatives que lligades
a la ja esmentada han tingut molt bona resposta
per part de la majoria de la gent que passejava
per la plaça. Així doncs el plafó col·locat a
l’exterior de l’estand ha rebut 412 opinions.
Senzillament demanàvem als veïns que
indiquessin quins eren els temes més rellevants
els quals des de l’ajuntament  s’hauria d’incidir
més, tant  per mirar de solucionar, millorar o
canviar de cara al futur. Per sorpresa nostra,
aquesta iniciativa que com ja hem dit ha
comptat amb una gran participació, ens ha
satisfet força per l’aire que s’ha respirat vers
les opinions de la gent.

Aquesta classificació ens ha deixat en primer
lloc, mostrant de manera clara la preocupació
de la gent respecte als temes exposats, la
problemàtica del transport públic (121 vots)
que tant de ressò ha tingut últimament i que
col·lectius com l’Assemblea de Joves de
Capellades està intentant denunciar des de ja
fa molt temps.

L’escorxador, amb 88 vots, ha estat el segon
tema que més va centrar l’atenció de la gent,
donant a conèixer la preocupació de mares i
pares, joves i d’altres que han treballat per a
portar a terme aquest projecte i que encara
no han vist resultats.

En tercer lloc l’interès de la gent s’ha centrat
en l’ús social de la caserna (83vots), creiem
que cal remarcar el debat que es porta des
de fa temps al consistori, on Vila de Capellades-
CUP dedica esforços en la projecció d’aquest



Estat de comptes i ús del diners per
part de Vila de Capellades – CUP
Ja fa temps que des de la nostra agrupació
volíem i crèiem que era necessari explicar a la
ciutadania com ens hem anat finançant fins al
dia d’avui, i de quina forma estem gastant els
diners que des de la nostra entrada a
l’Ajuntament rebem per les assistències als
Plens i comissions informatives.

Anem a pams. Abans d’entrar a l’ajuntament
tots els diners que teníem en el nostre compte
corrent van venir de tres fonts. Una i la principal,
la de la nostra militància la qual des del maig
del 2006 pagava com a quota mensual 10€ o
5€. La segona va esser la campanya engegada
abans de les eleccions de bons d’ajut cap a la
nostra candidatura, on la gent de la vila podia
participar amb un ajut extraordinari que va
anar des dels 5€ fins els 50€. La tercera i última,
va ser la loteria que varem fer pel 22 de
desembre del 2006 i un sopar popular.

Però la cosa canvia a partir del maig del 2007,
amb l’entrada a l’Ajuntament s’aprova en Ple
que els regidors cobraran per Ple 61.80€ i per
Comissió Informativa 15.91€. Nosaltres des
del primer dia varem tenir clar que el treball
que es faria (i es fa) dins l’ajuntament és per
treballar per la vila i portar el nostre gra de
sorra, no esperàvem rebre res a canvi que no
fos la satisfacció d’intentar fer-ho el millor
possible sense trair els nostres ideals i postulats.
Per això varem decidir que els ingressos dels
nostres regidors anirien a parar al fons comú
de l’agrupació. Es a dir, que ells no es queden
res del que reben, sinó que ho dipositen al
compte de l’agrupació per tal de poder fer així
campanyes, accions i millorar el nivell de les
nostres publicacions per tal de poder mantenir
informada a la ciutadania.

Es per això, que en aquest article podeu veure
tots els números, el nostre estat de comptes,
des de la nostra creació al maig del 2006 fins
al l’últim exercici tancat, l’any 2008. Anualment
us anirem informant, a través d’aquest mitjà, de
com i en què anem destinant els nostres
ingressos.
Avançar-vos que dins de les nostres previsions,
som conscients que hem de fer calaix per tal
de poder afrontar les pròximes eleccions. També
estem valorant el fet de tenir una seu pròpia
on poder mantenir un contacte directe amb el
ciutadà i realitzar reunions, trobades o
assemblees.  I el fet més important és que,
creiem fermament que aquest diners que
l’Ajuntament de Capellades destina  apagar
els/les seus/seves regidors/regidores han de
revertir en el poble, per això des de la nostra
agrupació potenciarem campanyes i accions
finançades, en part, amb els diners de tots i
totes.

ANY 2006
CONCEPTE                                                         INGRESOS

Quotes militància                                                                1575
Loteria                                                                                 720
Sopar Popular                                                                   341,46
TOTAL                                                                       2636,46

CONCEPTE                                                          DESPESES

Revista La Roda (nº 0,1 i2)                                                     885
Copisteria                                                                          503,6
Domini Web                                                                           60
Pagament registre entitats                                                     30,9
Plotter (pancarta plàstic)                                                        136
Impremta Loteria                                                                  100
Quotes CUP nacional                                                            120
Sopar Popular69
TOTAL                                                                         1904,5

TOTAL 2006                                                                731,96

ANY 2007
CONCEPTE                                                         INGRESOS
Restant de l’any 2006                                                        731,96
Quotes militància                                                                2210
Beneficis Carnestoltes
(aportacions d'AJC i Endavant per les eleccions)                      978
Bo d'Ajuts Eleccions                                                              840
Venda Xapes VdC                                                                  135
Guardiola Sardina                                                                28,79
Loteria de Nadal                                                                 550,2
Sopar de Nadal                                                                     210
TOTAL                                                                        5683,95

CONCEPTE                                                          DESPESES
Quotes CUP nacional                                                            120
Retorn préstec Carnestoltes a Endavant i AJC                          289
Eleccions                                                                           3283,5
Xapes                                                                                     90
Sardinada                                                                           41,02
Impremta Loteria                                                                  125
Sopar Nadal                                                                      185,45
Tampó VdC                                                                        15,95
Copisteria                                                                          257,6
Renovació domini web                                                          46,4
Revista La Roda                                                                     710
Comissions Caixa Catalunya (mant. llibreta i recàrrecs)          29,12
TOTAL                                                                       5193,04

TOTAL 2007                                                                    490,91

ANY 2008
CONCEPTE                                                         INGRESOS
Restant de l’any 2007                                                          490,91
Quotes militància                                                                1955
Loteria de Nadal                                                                   423
Ingressos per regidors i mancomunitat de residus              2010,22
TOTAL                                                                         4879,13

CONCEPTE                                                          DESPESES
Quotes CUP Nacional                                                           340
Impremta Loteria                                                                  70,4
Organització torbada Municipal cups                                       100
Copisteria (cartells, ple al carrer...)                                      327,24
Revista La Roda                                                                  911,21
Comissions Caixa Catalunya (manteniment de la llibreta i recàrrecs)

22,22
Mercat Figueter                                                                      52
TOTAL                                                                        1823,07

TOTAL 2008                                                                3056,06



MOCIONS PRESENTADES PER VILA DE
CAPELLADES – CUP

Des de VdC – CUP volem fer-vos un resum de les
diverses mocions que hem presentat a l’Ajuntament des
de la nostra entrada a l’Ajuntament, creiem fermament
que aquesta és una de les maneres que hi ha per tal de
debatre i forçar que es parli de temes que sinó passarien
desapercebuts.  Algunes d’elles són de temàtica nacional
i/o que no afecten directament a la vila, però si que
marquen una línia política i forma de ser del consistori.
Algunes no han prosperat, o bé perquè no hem estat
capaços de convèncer a la resta de forces polítiques, ja
sigui perquè no ens hem sabut explicar o perquè els
nostres arguments no eren compartits, o bé perquè
directament s’han obviat sense entrar en un debat.
Malgrat tot si que podem dir que hi ha hagut algunes
d’elles que si que han estat aprovades i que varies d’elles
han tingut o tindran una incidència directa en el nostre
municipi. A continuació us en resumim totes les mocions
presentades, aquestes les podeu trobar integrament al
nostra lloc web:  apartat institucional/mocions.

2007:
· 28-09-2007. Moció millora vestidors pavelló
municipal.  CONSENSUADA FORA DE PLE AMB L’EQUIP
DE GOVERN. S’executen les obres en base al consens establert.

· 01-10-2007 Moció antimonàrquica i de suport
als encausats per l'Audiència Nacional. NO APROVADA

· 15-11-2007 Moció per demanar l’ús social de la
caserna. RETIRADA

2008:
· 20-02-2008 Moció per una Catalunya Lliure de
Transgènics. NO APROVADA

· 12-05-2008 Moció de suport a Francesc Argemí
– Franki. NO APROVADA
· 21-10-2008 Moció millora entorn de la Bassa.  
El 05-11-2008  va esser aprovada en Ple amb tres aportacions
d’ERC i un punt consensuat en el mateix Ple.

· 12-11-2008 Moció Al·legacions Pla Conca
d’Òdena. RETIRADA PER ESTAR FORA DE TERMINI.

· 30-12-2008 Moció en relació a la campanya
Catalunya lliure de bosses de plàstic. APROVADA
També en el 2008 el PSC va entrar una Moció de rebuig
a la directiva europea del temps de treball, sobre el
mateix tema teníem previst entrenar-ne una, per la qual
cosa en el Ple varem aportar aspectes de la nostra.

2009:
· 09-01-2009 Moció per la suspensió de les
expulsions dels estudiants de l’UAB. APROVADA

· 20-01-2009 Moció per Palestina (Es refonen les
mocions presentades per Vila de Capellades –CUP i el
PSC en una). APROVADA

· 21-01-2009 Moció contra l’empresonament de
David Sánchez, veí de Vilafranca veí de Vilafranca. PROVADA

· 11-02-2009 Moció per la Laïcitat.
APROVADA

· 03-03-2009 Moció per la defensa dels
grups de cultura popular i tradicional catalana
amb ús de materials pirotècnics. APROVADA

· 12-05-2009 Moció per la creació d’una
comissió de seguiment de les contractacions dels
projectes del FEIL.  PENDENT DE PASSAR PER PLE

v El passat mes d’abril varem entrar una
instància requerint a l’equip de govern que
presentes un projecte a la convocatòria oberta
sobre la llei de barris, sobre la qual la generalitat
dona un 75% del pressupost. La nostra proposta
era sobre el barri de la Font de la Reina, on els
tècnics de l’ajuntament elaborin un projecte de
rehabilitació i millorar d’aquest.

També en el nostre lloc web teniu penjats els
Plens al Carrer, publicació que editem cada cop
que hi ha un Ple, en la qual es resumeix el que
succeeix en aquests; i on podeu llegir les defenses
i arguments dels diversos grups per cada moció,
com també conèixer el vots a favor i en contra
per cadascuna.

Repartiment de bosses reutilitzables al carrer Major.
Campanya "On vas sense el cabàs?".


